



*Thesis  
Title:*

HOW PUBLIC HOSPITAL MANAGERS PRIORITIZE THEIR DAILY  
ACTIVITIES IN THE KINGDOM OF BAHRAIN?

*Master  
Student:*

Atiyatalla Al Khalifa

*Academic  
Affiliation :*

*Aix Marseille University*

PLEASE CITE AS APPROPRIATE:

**Reference List:** Al Khalifa, A. . 2019. How Public Hospital Managers Prioritize Their Daily Activities In The Kingdom Of Bahrain? [Master Thesis]. Bahrain: Institute of Public Administration. 67p. Accessed From:

**In-text citation:** (Al Khalifa, 2019)

**Disclaimer:** We hereby declare that this thesis is the author's own work. All sources used have been indicated as such. All texts either quoted directly or paraphrased have been indicated by in-text citations. Full bibliographic details are given in the reference list.

## **Abstract:**

### **English Abstract**

This research strived to contribute to bridging the existing gap in knowledge regarding an important aspect of time management, which is prioritization. Specifically, the research 46 explores how managers of public hospitals priorities their daily work activities. This was done by investigating “How managers in public health hospitals priorities their daily work activates?” and “What can interrupt the manager’s daily work activities during the day and after the prioritization is set?”

To answer the research inquires, the research adopted qualitative research approach. Twelve semi-structured interviews were conducted with managers from King Hamad University Hospital. The research findings showed that managers in public hospitals give higher priority to perform activities related to doing the job higher than that given to perform activities related to developing the job. Furthermore, the findings highlighted two types of interrupters of the daily work activities, specifically, solving unexpected problems and orders from the top management.

**Keywords:** Time management, daily work activities, prioritization, work interrupters.

**French Abstract:**

Cette recherche visait à contribuer à combler le fossé existant en matière de connaissances concernant un aspect important de la gestion du temps, la priorité. Plus précisément, la recherche explore la manière dont les gestionnaires d'hôpitaux publics accordent la priorité à leurs activités professionnelles quotidiennes. Cela a été réalisé en examinant les sections 47 suivantes: "Comment les priorités des gestionnaires d'hôpitaux publics dans le travail quotidien sont-elles activées?" Et "Que peuvent interrompre ses activités quotidiennes au cours de la journée et après l'établissement des priorités?".

Pour répondre aux demandes de recherche, la recherche a adopté une approche de recherche qualitative. Douze entretiens semi-structurés ont été menés avec des responsables de l'hôpital universitaire King Hamad. Les résultats de la recherche ont montré que les gestionnaires d'hôpitaux publics accordent une plus grande priorité à la réalisation d'activités liées à l'exercice du travail supérieure à celle confiée à la réalisation d'activités liées au développement de l'emploi. En outre, les résultats ont mis en évidence deux types d'interrupteurs des activités de travail quotidiennes, notamment la résolution de problèmes imprévus et les commandes de la direction.

**Mots-clés:** gestion du temps, activités quotidiennes, hiérarchisation, interrupteurs de travail.